

证据科学

(双月刊)

2016年第24卷第5期

2016年10月25日出版

· 证据法学 ·

- 我国刑事诉讼中意见证据规则适用的实证分析 … 李学军 张鸿绪 • 517 •
德国刑事诉讼法中的证据使用禁止 [德] 迈克尔·赫格曼斯 著 周婧 译 • 528 •
Beweisverwertungsverbote im deutschen Strafverfahrensrecht Prof. Dr. Michael Hegmanns • 541 •
英国法中司法认定作为证据的可采性分析 胡萌 • 557 •
知识产权损害赔偿中证明妨碍规则的成本收益分析 刘晓 • 567 •
民事诉讼中公文书证之证据效力研究 高星阁 • 576 •

· 证据科学 ·

- 徜徉于哲学与法学之间 刘译砜 • 588 •
测谎在台湾地区为被告有利证明方法的检讨 张玮心 • 598 •

· 法庭科学 ·

- 国外法医临床学发展史 杨天潼 姜竹青 • 609 •
“同一认定”中的意见决策论 A.Biedermann S.Bozza F.Taroni 李冰译 赵东审校 • 627 •

Evidence Science

Volume 24 Number 5 Oct. 25, 2016

Contents

Empirical analysis on applicability of opinion evidence rule in chinese criminal proceedings.	<i>Li Xuejun</i> (517)
Prohibition of evidence in German criminal procedure law.	
..... <i>Michael Hegmanns</i>	<i>Translated by Zhou Jing</i> (528)
Beweisverwertungsverbote im deutschen Strafverfahrensrecht	
.....	<i>Prof. Dr. Michael Hegmanns</i> (541)
The analysis on admissibility of judicial findings used as evidence in british law—in comparison with U.S. evidence law.	<i>Hu Meng</i> (557)
Cost-benefit analysis on spoliation of evidence rule in intellectual property damages.	<i>Liu Xiao</i> (567)
The research on the probative value of the public documents in civil trials.	
.....	<i>Gao Xingge</i> (576)
Wandering between philosophy and law—An overview of international conference on “Facts and Evidence: A Dialogue Between Philosophy and Law”	<i>Liu Yifan</i> (588)
A reflection on polygraph evidence used as evidence favorable to the defendant in Taiwan.	<i>Zhang Weixin</i> (598)
History of foreign clinical forensic medicine.	
..... <i>Yang Tiantong</i>	<i>Jiang Zhuqing</i> (609)
The decisionalization of individualization.	
.... <i>A.Biedermann S.Bozza F.Taroni</i>	<i>Translated by Li Bing ZhaoDong</i> (627)